
Referat bestyrelsesmøde 
04-09-2024 

• Deltagere: Anne-Louise, Mette O, Mette Z, Mille, Nadia, Inger og Maria (punkt 3) 

Punkt 1: Elevheste 
• Alfi: er solgt. Michelle som har haft ham i træning valgte at købe ham selv        
• Steff: er sat til salg. 

Punkt 2: Økonomi 
Økonomien er lidt stram pt., da vi har været uheldige med skadede heste og høje dyrlægeregninger. 
Derudover har vi indkøbt heste, der er faldet sammen med juli måned, der er en lav indtægtsmåned på 
grund af sommerferie. Dog afventer vi udbetalinger fra aktivitetsstøtte og fonde, så vi forventer at være 
med igen indenfor de næste par uger.  

Punkt 3: Ridefysioterapien 
Grundet flere skadede heste, har det været udfordrende at få hestetimerne til at gå op i både 
ridefysioterapien og elevskolen. Vi inviterede Marie med til bestyrelsesmødets punkt 3, hvor vi 
sammen kiggede på fordelingen af hestenes arbejdstimer, samt hvilke heste der reelt er egnede til 
enten ridefysioterapibrug og elevskolebrug. Der er fortsat brug for udskift af heste, for at finde de helt 
rigtige, som både trives i arbejdet fysisk og psykisk. Der kigges på evt. salg af nuværende heste og 
indkøb af nye. Der blev udarbejdet en plan, som der arbejdes videre med. 

Punkt 4: Brugertilfredshedsundersøgelse 
Vi har nu haft den nye elevskole kørende efter principperne ”at gå til hest” i et år nu. Så vi vil gerne følge 
op på ændringerne og finde frem til, hvad der kan gøres endnu bedre. Der bliver derfor udsendt en 
brugertilfredshedsundersøgelse til alle vores elever, som vi opfordrer alle til at svare på. Alle svar er 
anonyme.  

Punkt 5: opstaldere 
Vi går snart efteråret og dermed koldere tider i møde, så alle opstalderne skal have rengjort deres 
bokse, inden hestene kommer ind fra døgnfold. 

Punkt 6: Aktiviteter 
Lyserød Lørdag – det er snart tid til den årlige lyserøde lørdag. Der sendes invitationer ud til alle 
medlemmerne, opstalderne og eleverne inden længe.  

Næste bestyrelsesmøde: 26-09-2024 


